
Torsdag 1. oktober  NYHETER 

Denne
uke
Mandag 
kl. 17:30
•Nyheter og vær
•Magasinet: 
Sporten
– Aktuell sport

Reprise kl. 18:30 og tirsdag
kl. 07:00-08:40.

Tirsdag 
kl. 17:30
•Nyheter og vær
•Magasinet: 
NORSKE ROM: 
Bodø
Reprise kl. 18:30 og onsdag
kl. 07:00-08:40.

Onsdag
kl. 17:30
•Nyheter og vær
•Magasinet: 
12 rette
Uhøytidelig tippe-
konkurranse for
bedrifter
Reprise kl. 18:30 og torsdag
kl. 07:00-08:40.

Torsdag
kl. 17:30
•Nyheter og vær
•Magasinet: 

Finnmark i
Farger sesong 2:
Berlevåg
Reprise kl. 18.30 og fredag
kl. 07.00-08.40.

Fredag
kl. 17:30
•Nyheter og vær
•Magasinet: 
Revy/musikk
med lokale aktører fra 
vestfylket
Reprise kl. 18:30.

Lørdag
kl. 09:30-10:00
Reprise fredagens sending
kl. 10:00-11:00:

FROKOST-
BINGO
-lykketallet er 45.

Sein produksjon
Reindriftsagronomen i Kautokeino
mener flokken har bedre av å bli skilt i
brunsten enn å vente til etter brunsten.

– En så stor sammenblanding må skil-
les raskt med de beiteforholdene som
er i midtre sone. Jeg har full forståelse
for beslutningen til sonestyreleder
Mathis Oskal, sier Mikkel Ailu Gaup til
Altaposten.

Han tillegger at konsekvensene for
forstyrrelsen er at man forsinker pro-
duksjonen.

– Andre distrikter skiller i brunst.
Dette gjør de med erfaring av at det
ikke er skadelig, sier Gaup.

Skillingen i Orda er nå midtveis etter
et par dager med stopp grunnet været.
I går fortsatte skillingen, og distriktsle-
deren for Lakkonjarga håper å være fer-
dig i løpet av lørdag.

erde

IKKE TIL STEDE: Distriktssjef Vibeke Elvenes i
Mattilsynet i Vest-Finnmark mener skillingen
ikke er i strid med dyrevernloven.

13. oktober 2008

14. oktober 2008

Alt ligger an til at
Sisa kultursenter får
200.000 kr i årlig
støtte fra Alta kom-
mune.

Det var formannskapet som ons-
dag bestemte at Sisa kultursenter
skal få fortsette å leve, da de vedtok
en årlig støtte på 200.000 kroner. 

– Sisa er de som kan integrering
aller best, og derfor er det tverrpo-
litisk enighet om at dette arbeidet
bør videreføres, kommenterer
ordfører Geir Ove Bakken. 

– Dette er vi kjempeglade for. Det
gir et viktig signal ut og er en aner-
kjennelse for det arbeidet som
folk har lagt ned i Sisa kultursen-
ter, sier John- Tore Martinsen som
har hatt ansvaret for det kommu-
nale prosjektet «En bedre verden»
som utløper ved nyttår. 

50.000 mindre enn før
Selv om Martinsen er storfornøyd
med at kommunen sikrer Sisas
eksistens med 200.000 kroner

årlig, er det likevel et faktum at
Martinsen fra nyttår av står fatti-
gere tilbake ettersom han under
prosjektet «En bedre verden»
hadde 250.000 til rådighet, pluss
lønn til en 20 prosent-stilling.
Martinsen har jobbet langt utover
stillingsprosentene han har fått
betalt for, og har sammen med en
rekke frivillige krefter bygget opp
Sisa fra å bestå av to organisasjo-
ner, til nå å romme opp mot 20
ulike lag og foreninger.

Blander seg ikke inn
Martinsens ønske var at de
200.000 kronene skulle være i til-
legg til en liten koordinatorstilling
til Sisa, hvor det i dag ikke er noen
ansatte. Men dette ønsket blir ikke
innfridd, ifølge ordfører Bakken.

– Formannskapet har bevilget
200.000 kroner, og hvordan disse
pengene disponeres må styret i
Sisa avgjøre. Jeg har ikke tenkt å
begynne å diskutere stillingsbrø-
ker her og nå, sier Bakken som like-
vel er helt enig i at en koordinator-
stilling er viktig for å holde koken i
integreringsarbeidet som foregår
på Sisa.

– En slik stilling er det første sty-
ret bør sette seg ned å finne løs-

ninger for, mener han.
Alta kommune får 500.000 kro-

ner per flyktning som kommer til
Alta, og de 200.000 kronene som
nå bevilges Sisa tas fra flyktning-
tilskuddet. Bakken mener at
200.000 kroner er en bra sum, og
mener at både næringsliv og Hero
Norge, som driver asylmottaket i
Alta, bør kunne bidra i et spleise-
lag.

– Det synes jeg er på sin plass.
Ikke minst Hero, som vil nyte godt
av integreringsarbeidet som gjø-
res på Sisa, sier Bakken.

Status for næringslivet
John-Tore Martinsen varsler en
offensiv mot næringslivet.

– Organisasjonene som er sam-
let under Sisa kan ikke bidra med
penger, men det kan næringslivet.
Vi skal derfor sette oss ned og
finne ut hvordan vi kan få de med
på laget. Bedriftene vil selvsagt
spørre «hva er det i dette for oss»,
og det skal vi prøve å finne ut;
hvordan vi skal kunne profilere
dem på en god måte. Det skjer
utrolig mye spennende i og rundt
Sisa, så dette vil bety positiv mar-
kedsføring for de som bidrar i
spleiselaget, mener Martinsen. 

Sisa lovet
. kr

GLAD: John-Tore Martinsen (t.v.) har sammen med frivillige krefter bygget opp Sisa til å bli et livskraftig samlingssted. Nå sikrer
kommunen eksistensen til Sisa gjennom årlige tilskudd. (Arkivfoto: Hanne Larsen) 

Av Hanne Larsen

hanne@altaposten.no


